
Bestyrelsesmøde Perlen  
 
Tilstede Kim, Morten, Niclas, Rasmus, Stefan, Kathrine 
Formanden Vi er flyttet over på den nye hjemmeside. ”Ferie for alle” er 

blevet aflyst og vores indendørs aktiviteter er ”lukket-ned” ifm. 
Corona. Det er dog stadigvæk muligt at hente/låne udstyr. 

Økonomi Grundet køb af julegave til klubben (se hjemmeside d. 24 
december) samt hjemmeside, ligger vi lavere end budgetteret, 
men ikke alarmerende lavt, da vi har modtaget div. tilskud og 
sponsorater. 

Udvalg  
Uddannelse Intet nyt. 
Rugby/Fridykning Der trænes på at alle fra holdet kan deltage i DM. 
Junior Der er pt. 10 unge på juniorholdet. 6 forældre har godkendt 

brug af fotos til hjemmesiden. 
Klubhus Lukket pga. corona restriktioner.  

Det er kun tilladt at opholde sig i fylderummet. Ingen ophold 
eller brug af svømmehallens andre faciliteter.  
Det er dog stadigvæk muligt at hente/låne udstyr.  
Husk at følge de gældende retningslinjer. 
Der er købt ”snap-rammer” så div. informations sedler kan 
hænges op. 

Både Der arbejdes på at skifte forsikringsselskab, da der er penge at 
spare. 

Sponsorudvalg Vi har modtaget 21.244,00,- fra DIF/DGI´s foreningspulje til 
oprettelse af hjemmeside. 
Vi har desværre modtaget et afslag fra fonden 1884. 
Vi har fået 15.000kr. fra VELUX til indkøb af udstyr til 
Juniorafdelingen. 
Et medlem fra fridykkerafdelingen, har tilbudt at indkøbe div. 
materiel til fridykning, såsom kæder og bøjer. 

Turudvalg Der er flere ture i kalenderen. Juledyk, Nytårsdyk samt et dyk til 
Nyborg færgeleje. 

Materiel Intet nyt. 
Hjemmeside www.PERLEN.dk er nu vores. 

Der er pt. 92 aktive medlemmer på den nye hjemmeside. 
Vi er kommet over på den nye hjemmeside og der er mange ting 
på plads allerede. Der mangler flere småting, men de bliver løst 
løbende. 
Medlemslisten fra den gamle side og den nye er ved at blive 
samkørt.  
Forskellige muligheder for hvordan indmeldelsesgebyr/rabat 
håndteres bedst muligt. 
Indmeldelse fra kursus sker via Klaus Rude, som sende en liste 
med færdigt uddannede kursister til RS. Rasmus Sørensen giver 
medlemmet 250 point via hjemmesiden, hvorefter kontingentet 
reduceres på de +næst kommende trækninger. 

Næste møde 26/1-´21 
Eventuelt Et medlem som er instruktør, har givet udtryk for at han godt vil 



være behjælpelig med at uddanne fra advance og op. 
Kommunen skal gøres opmærksom på at portene i hhv. garagen 
og ved slusen, skal have udført service. Denne forpligtigelse 
ligger hos kommunen, svømmehallen kontaktes af Kim. 

 


